

**Financial Offer: Supplying Equipment for Water Quality Test in Al-Hol Camp in – NES.**

العرض المالي: تجهيز معدات فحص جودة المياه في مخيم الهول شمال شرق سوريا

#	Items Description	UNIT	QTY	UNIT PRICE (USD)	Estimation QNTY for One Month	Estimation QNTY for Twelve Months
1	Conductivity tester (electronic with solution for collaboration) range 0-19.90 mS/cm	PCs	1		5	60
2	FRC /PH pool tester	PCs	1		6	72
3	PDP and phenol red tablets(100 pcs)	PACK	1		3	36

**NOTE:**

1. Our organization is not bound to buy the whole quantity mentioned in the Financial Offer.
2. Our organization is not bound to contract with one company and can split the award between one or more companies.
3. The Service must delivered to Al Hol Camp, as per the instruction of Our Organization's Supervisor.
4. The offered Price includes transportation, loading & unloading, and any other cost to deliver and Implementation to Al Hol Camp in North East SYRIA.
5. The company must submit samples of each mentioned item in the Financial Offer to (Al-Hassaka Office – NES).

**ملاحظة:**

1. منظمنا ليست ملزمة بشراء الكمية الكاملة المذكورة في جدول الكميات.
2. المنظمة ليست ملزمة بان تتعاقد مع شركة واحدة، و يمكن تجزئة العطاء بين أكثر من شركة.
3. يتم التسليم والخدمات المذكورة اعلاه الى مخيم الهول في شمال شرق سوريا وحسب الخطة المقدمة من قبل مشرفنا المشروع للمنظمة .
4. الاسعار المقدمة جميع المصاريف من نقل و تحميل و التسليم والتنفيذ للمناطق المذكورة في مخيم الهول في شمال شرق سوريا .
5. يجب على الشركة تقديم عينات من كل فقرة مذكورة في العرض المالي إلى (مكتب الحسكة – شمال شرق سوريا).

Name of Signatory: \_\_\_\_\_

Title of Signatory: \_\_\_\_\_

Name of Bidder: \_\_\_\_\_

Signature &amp; stamp:

Date of Signing: \_\_\_\_\_